
Oświadczenie złożone 

przez senatora Janusza Pęcherza 

na 42. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 maja 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W ubiegłym roku zwracałem się do Pana w sprawie realizacji e-recept w sytuacji, gdy rozpoczęto już za-

kup lekarstwa w określonej aptece. Problem nie został rozwiązany, a trwające turnusy sanatoryjne, prze-

mieszczanie się osób po 2-letniej pandemii czy zbliżający się okres wakacyjny powodują niepokój wielu 

pacjentów, którzy nie będą mogli zrealizować rozpoczętych recept w aptekach w innych miejscowościach. 

Trzeba zwrócić uwagę również na fakt, że niektóre leki są bardzo drogie i pacjenci po wykupieniu pierw-

szej dawki zaczynają szukać innej apteki, w której znajdą tańszy lek. To wszystko komplikuje życie osób 

poszukujących leków zapisanych na e-receptę. 

W związku z powyższym zwracam się ponownie o informację, na jakim etapie prac parlamentarnych jest 

projekt, o którym informował mnie Pan Minister we wrześniu ubiegłego roku w odpowiedzi na moje oświad-

czenie. 

Z wyrazami szacunku 

Janusz Pęcherz 


